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5 října, 2024

V USA se množí názory, že Hurikán Helene nebyl
přirozená událost (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/10/v-usa-se-mnozi-nazory-ze-hurikan-helene-nebyl-prirozena-udalost-video

Hurikán Helene byl jedním z nejničivějších hurikánů posledních let.
Podle množících se tvrzení nešlo o hurikán přirozený, ale řízený,
přičemž i jeho „trasa“ byla údajně vedena s jistým úmyslem.

O tom, že už více než 100 let skutečně dochází k zásahům do
počasí, již dávno není pochyb. Důkazů je nepřeberně, včetně
amerických vládních dokumentů z let minulých.

Proto dnes nikdy není jasné, jak dalece byla daná přírodní katastrofa
přirozená a do jaké míry se jednalo o manipulace. Jen málokdo ví,
jak daleko již manipulace s počasím došly a co vše je již dnes
možné „zařídit.“

I to je důvod proč se objevily dohady tohoto typu po nedávných
povodních u nás i ve zbytku středoevropských zemí a proč se nyní
tytéž otázky kladou ve vztahu k hurikánu Helene.

Škody způsobené tropickým hurikánem Helene ve Spojených
státech se odhadují na přibližně 160 miliard dolarů. Helene zničila
mnoho obytných domů, podniků a infrastrukturu v několika státech
USA.

Došlo k rozsáhlým záplavám a miliony domácností zůstaly bez
proudu. Celková výše škod z Helene udělala jeden z pěti
nejnákladnějších hurikánů v historii USA.

Podle Catherine Austin Fittsové, bývalé Bushovy náměstkyně
ministra pro bydlení, to nebyl přirozený jev, ale řízená operace. V
CHD.TV řekla, že hurikán byl nasměrován určitým směrem.

Cíl? Krádeže půdy nebo její zabírání.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/10/v-usa-se-mnozi-nazory-ze-hurikan-helene-nebyl-prirozena-udalost-video/
https://rumble.com/v5hbu1l-omniwar-see-and-stop-the-bio-nano-state.html?e9s=src_v1_upp


2/3

Fittsová se zeptala na X, zda se jedná o hurikán nebo volební
podvod. Používá výraz „predátorský kapitalismus“ a poukazuje na to,
že v postižené oblasti koluje mnoho zvěstí o surovinách. V zemi je
například spousta lithia.

Hrubý překlad videa výše:

„Takže dovolte, abych vám přednesla nějakou domněnku. Cíl této
operace a je to operace, není to přirozené událost, která byla podle
mého názoru řízena. Cílem této operace je převzít majetek a je to v
podstatě obří převzetí.

Carolyn a já jsme právě publikovaly článek o zabírání půdy a taktice
používané k zabírání půdy. Máme spoustu zpráv o taktice zabírání
půdy. Zatím o nich nemáme potvrzení, takže nechci žádné z nich
zveřejňovat, ale snažíme se pochopit, jaká je taktika zabírání půdy.

Takže zčásti je to taktika zabírání půdy. Částečně se to, tuším,
vztahuje k volbám… Takže jsem byla federálním úředníkem a
zjistíte, že když je vyhlášen stav nouze, mění se pravidla a panuje
obrovská flexibilita.

Exekutiva a Kongres, ale zejména exekutiva, budou vyžadovat
spoustu ústupků, takže ve Washingtonu právě teď vidíme velký
šmejd. Dostáváme zprávy ze země, že vládní pomoc při obnově po
havárii a peníze nepřicházejí.

Mám podezření, že se v podstatě setkáváme s Bílým domem, který
se snaží vyjednat podmínky. Víte, dostanete něco na zotavení po
havárii, pokud, víte, uděláte tohle, toto a toto pro volby. Takže si
myslím, že pravděpodobně probíhají nějaká volební jednání.

A prezident říká, že zavolá zpět do Kongresu, že ve FEMA není dost
peněz na překonání hurikánové sezóny, a tak silně vyzbrojují
Kongres…

https://x.com/SenseReceptor/status/1842025812058411358?ref_src=twsrc%5Etfw
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Probíhala bitva o vyvlastnění, než to začalo. Takže je to hurikán
nebo volební podvod? Takže si myslím, že se děje drancování
kapitalismu, je spousta informací o některých velkých obchodních
aktivech a nerostných surovinách v této oblasti.

Takže máte drancující kapitalismus, máte volební tahanice a máte
opět snahu, o které mluvíme od začátku. Centrální bankéři, kteří
chtějí prosadit centrální kontrolu.

A to vše je součástí instalace digitálního ID a infrastruktury
finančních transakcí, kterou potřebujete, abyste získali absolutní
kontrolu….

Pamatujte, že to, co chtějí centrální bankéři udělat, je použít plně
digitální systém a digitální technologii, aby v podstatě nahradili
výkonnou moc, Nejvyšší soud a Kongres.

Jinými slovy, bankéři využívající digitální technologie a pracující s
velkými technologiemi mohou v podstatě také převzít kontrolu nad
fiskální politikou. A to v podstatě vyžaduje prosazování politické
kontroly kraj po kraji.

A když se podíváte na vzorce, ať už jde o  zábory půdy nebo jiné
zprávy, které z této oblasti dostáváme, připadá mi to jako potvrzení o
kontrole okresů shora dolů.“

Také Greg Reese natočil video o přesměrování hurikánů, způsobení
záplav a krádeži lithia:

Obyvatelé města Cherryville ve státě Severní Karolína se již nějakou
dobu brání příchodu lithiového dolu do oblasti, která byla nyní
zasažena „biblickými“ záplavami.

Náhoda???

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 10 Průměrně: 4.6]

 
 


